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Zápis 

ze zasedání Zastupitelstva obce Pístina, 

konaného dne 8.9.2011, od 19.30 hodin v budově Obecního úřadu Pístina. 
 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Pístina (dále též jako „zastupitelstvo“)  bylo zahájeno v 19.30 

hodin starostou obce Antonínem Fišerem.  

 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o 

obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Pístina zveřejněna v souladu se zákonem  po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 30.8.2011 do 8.9.2011. Současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“.  

 

Starosta dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, že 

přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

Starosta konstatoval, že zápis z předchozího jednání, který byl uložen k nahlédnutí na 

Obecním úřadu, byl ověřen a nebyly proti němu podány žádné námitky. 

 

* * * 

 

Určení ověřovatelů a návrhové komise 

 

Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu a do návrhové komise Vlastu Petrovou a Helenu 

Blažkovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pístina určuje ověřovateli zápisu a do návrhové komise Vlastu Petrovou 

a Helenu Blažkovou. 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 -  Proti: 0 -  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

* * * 

Schválení programu: 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na úřední 

desce. Starosta navrhuje z programu zrušit bod „Změna územního plánu č.2“ a bod „Prodej 

předzahrádky domu-Kozlovi“. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pístina schvaluje zrušení bodů  „Změna územního plánu č.2“ a  „Prodej 

předzahrádky domu-Kozlovi“ z programu . 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 -  Proti: 0 -  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

Starosta dal hlasovat o návrhu programu.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Pístina schvaluje následující program zasedání: 

 

I. Rozpočtové opatření č. 3 
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II. Provoz ČOV-cena stočného 

III. Výběr dodavatele veřejné osvětlení a veřejný rozhlas-financování 

IV. ZTV-jižní část 

V. Rekonstrukce budovy separovaného odpadu 

VI. Obecní mobiliář 

VII. Rekonstrukce chodníků 

VIII. Různé 

 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 -  Proti: 0 -  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

* * * 

 

Bod I – Rozpočtové opatření č. 3 

 

Starosta předložil zastupitelům návrh rozpočtového opatření č. 3. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné námitky. Návrh je přílohou zápisu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pístina schvaluje rozpočtové opatření č. 3. 

Výsledek hlasování:   Pro: 7 -  Proti: 0 -  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

  

* * * 

 

Bod II – Provoz ČOV-cena stočného 

 

Starosta informoval zastupitelstvo, že ČOV a kanalizace je dokončena. Probíhají kamerové 

zkoušky. 13.9.2011 proběhne místní šetření z odboru životního prostředí MÚ J. Hradec. Poté 

bude zahájen zkušební provoz čistírny a kanalizace a budou napojovány nemovitosti.  

Zkušební provoz bude provádět na základě smlouvy firma RVS a.s.  Po dobu zkušebního 

provozu tj. 12 měsíců bude základní cena stočného 10,50 Kč za m³ bez DPH. Zvažuje se 

varianta účtovat stočné dvousložkově. 

Ze SFŽP jsou poslední zprávy takové, že všechny podklady k dotaci jsou doloženy a 

připravuje se smlouva o dotaci k podpisu. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

* * * 

 

Bod III – Výběr dodavatele veřejného osvětlení a veřejného rozhlasu 

 

Starosta informoval zastupitele, že obeslal 8 firem s poptávkou na veřejný rozhlas a veřejné 

osvětlení. Z těchto firem se uvažuje o nabídkách 2 firem-Empemont a Sovt Radio. Nejlépe 

vychází parametry a cenou veřejného osvětlení firma Empemont. U veřejného rozhlasu 

vychází nejlépe parametry a cenou firma Sovt Radio. Zatím se s firmami dojednávají 

technické parametry. Žádost o dotaci v rámci MAS Třeboňsko je před registrací na SZIF. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

* * * 

 

Bod  IV – ZTV-jižní část 
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Starosta informoval zastupitele, že ZTV je hotovo. Bylo dojednáno, že chodník z důvodu 

nedostatku místa zde nebude. Náhradou zůstane zelený pás, s čímž dopravní inspektorát 

vyjádřil souhlas. 13.9.2011 proběhne kolaudace kanalizace v této části a poté bude zažádáno o 

zbývající kolaudace k dokončení díla. 

 

Zastupitelstvo vzalo informaci na vědomí 
 

* * * 

 

Bod V – Rekonstrukce budovy separovaného odpadu 

 

Starosta informoval,  že rekonstrukce budovy separovaného odpadu bude dokončena do 5. 

října 2011. Byl podepsán dodatek ke smlouvě o dílo, kvůli prodloužení termínu výstavby 

z důvodu opoždění ve výrobě zámkové dlažby. Po dokončení díla bude vyúčtována dotace. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

* * * 

 

Bod VI – Obecní mobiliář 

 

Starosta informoval, že z dotace z POV  přes SORT  byl nakoupen obecní mobiliář-

2xkolostav, úřední deska, 2xvitrína, nádoba na sklo a 3 nádoby na posyp. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

* * * 

 

Bod VII – Rekonstrukce chodníků 

 

Starosta informoval zastupitele o vypracování projektu na rekonstrukci chodníků v obci. Nyní 

se čeká na vyjádření památkového odboru. Poté zažádáme o stavební povolení. V podzimních 

výzvách obec zkusí zažádat o dotaci na tuto rekonstrukci. Z důvodu vysoké finanční 

náročnosti by akce byla rozdělena do etap, které bude možno realizovat každou samostatně. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

* * * 

 

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 21.30 hod. 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zveřejněná informace o konání  zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

3) Návrh rozpočtového opatření č. 3 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 12.6.2011 

 

Zapisovatel: Daniela Kaucká 

 

 

Ověřovatelé:  Vlasta Petrová …………………………………….. 
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                       Helena Blažková…………………………………………. 

 

Starosta:  Antonín Fišer……………………………………………. 

 

 

 

 
 


